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Abstract (en)
[origin: US2022121155A1] A timepiece (100) including a case (10) including a middle (1), the top part whereof is closed by a bezel (2) and the
bottom part whereof is closed by a back (3), a horological movement (4) mounted against the middle (1) by means of a casing ring (5), wherein
the casing ring (5) comprises at least two clippable parts (50, 51) which hold the horological movement (4), the two parts being inseparable once
mounted against the middle (1) when closing the case (10) of the timepiece (100).

Abstract (fr)
L'invention se rapporte a une piéce d'horlogerie (100) comportant une bofite (10) comprenant une carrure (1) fermée, dans sa partie supérieure, par
une lunette (2) et, dans sa partie inférieure, par un fond (3), un mouvement horloger (4) monté contre la carrure (1) a I'aide d'un cercle d'emboitage
(5) caractérisée en ce que le cercle d'emboitage (5) comprend au moins deux parties (50, 51) clippables qui maintiennent le mouvement horloger
(4), les deux parties étant inséparables une fois montées contre la carrure (1) lors de la fermeture de la boite (10) de la piece d'horlogerie (100).
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